

1. AFTN: в УМС Росаэронавигации - UUULYAYX и в ЦПДУ ГА - UUUUYAYW.
2. SITA: в УМС Росаэронавигации - MOWICYA и в ЦПДУ ГА - MOWZGYA.

Запрос должен подаваться по любому из двух каналов связи в оба адреса одновременно.

3.5 Запрос на разовые полеты должен быть представлен в виде формализованной заявки по форме «Н». Образец формы «Н» представлен в разделах GEN 1.2-13 и GEN 1.2-14.

УМС Росаэронавигации и ЦПДУ ГА в дополнение к форме «Н» могут запросить от заявителя представления дополнительной информации и подтверждающих документов.

3.6 Разрешение на нерегулярные (разовые) полеты действительно в течение 24 часов от времени отправления, указанного в разрешении.

3.7 Полеты, связанные с форс-мажорными обстоятельствами.

Запросы на полеты, связанные с форс-мажорными обстоятельствами, а также связанные со спасением жизни и здоровья людей, принимаются ЦПДУ ГА круглосуточно по адресам:

1. AFTN: UUUUYAYW;
2. SITA: MOWZGYA;
3. Факс: (495) 155-53-28.

3.8 Запрос на выдачу разрешения на выполнение разовых полетов, если такие разрешения обусловлены особыми условиями эксплуатации воздушного судна и необходимы для обеспечения безопасности полета.

К особым условиям эксплуатации относятся полеты без коммерческой загрузки в следующих случаях:

- полеты воздушных судов, утративших летную годность;

- перегонка воздушных судов к месту проведения ремонта, периодического техобслуживания;

- перегонка имеющего сертификат летной годности воздушных судов с одним или несколькими неработающими двигателями, а также с неисправностями систем, устранение которых невозможно на месте.

Запрос на выдачу разрешения на выполнение разовых полетов, если такие разрешения обусловлены особыми условиями эксплуатации воздушных судов, подаются в Федеральное агентство воздушного транспорта по AFTN: UUUELYLYX, Федеральную аэронавигационную службу по AFTN: UUULYAYX, копия в ЦПДУ ГА - UUUUYAYW, Факс: (7-495) 155-55-35, (7-495) 155-53-28. Такой запрос должен подаваться не позднее, чем за семь дней до начала выполнения полета исключая выходные и праздничные дни.

1. AFTN: International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority - UUULYAYX and the Central Department of Operational Services of Civil Aviation - UUUUYAYW.
2. SITA: International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority - MOWICYA and the Central Department of Operational Services of Civil Aviation - MOWZGYA.

The application shall be submitted via any of two channels to both addresses simultaneously.

3.5. The request for single flight shall be submitted in the application Form "N". The sample is referred on pp. GEN 1.2-13 and GEN 1.2-14.

The International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority and the Central Department of Operational Services of Civil Aviation in addition to Form "N" may request supplementary information and confirmation documents from an applicant.

3.6 The permission for non-scheduled (single) flights is valid during 24 hours starting from sending time, indicated in the permission.

3.7 Flights connected with force-majeure circumstances.

Requests for flights connected with force-majeure circumstances and also for flights operated for medical purpose shall be accepted by the Central Department of Operational Services of Civil Aviation (CDOS CA) round-the-clock via the addresses:

1. AFTN: UUUUYAYW;
2. SITA: MOWZGYA;
3. Fax: (495) 155-53-28.

3.8. The present para is related to requests for permission to operate single flight under specific circumstances of aircraft operation necessary for flight safety ensuring.

The flights of aircraft without commercial payload relate to specific circumstances of operation in the following cases:

- flights of aircraft with invalid airworthiness;

- ferry positioning for repair, scheduled maintenance, etc;

- ferry flight of aircraft with valid airworthiness certificate, but with one or several unserviceable engines and also with systems failure impossible to remove at place.

The request for permission to operate single flight under above specific circumstances shall be submitted to the Federal Air Transport Agency to AFTN address: UUUELYLYX, to the Federal Air Navigation Authority to AFTN address: UUULYAYX, and also copied to the Central Department of Operational Services of Civil Aviation to AFTN address UUUUYAYW, or to fax: (7-495) 155-55-35 and 155-53-28. Such request shall be submitted not later than 7 (seven) days before the beginning of flight operation, except Saturday, Sunday and Public Holidays of the Russian Federation.